



International Chinese Academy of Anesthesiology

President

Zhongcong Xie, MD, PhD
Boston, MA

President-Elect

Chuanyao Tong, MD
Winston-Salem, NC

Immediately Past President

Zhiyi Zuo, MD, PhD
Charlottesville, VA

Vice-President

Renyu Liu, MD, PhD
Philadelphia, PA

Treasurer

Jianzhong Sun, MD, PhD
Philadelphia, PA

Secretary-General

Hong Liu, MD,
Sacramento, CA

Board Members

Ling Qun Hu, MD
Chicago, IL

Henry Liu, MD
New Orleans, LA

Jin Liu, MD
Chengdu, China

Daqing Ma, MD, PhD
London, England

Lingzhong Meng, MD
San Francisco, CA

Yonggang Peng, MD, PhD
Gainesville, FL

Yanfu Shao, MD
Philadelphia, PA

Xuejun Song, MD, PhD
Dallas, TX

Jianzhong Sun, MD, PhD
Philadelphia, PA

Yuanxiang Tao, MD, PhD
Baltimore, MD

Yun Xia, MD, PhD
Columbus, OH

Lize Xiong, MD, PhD
Xi'an, China

Buwei Yu, MD, PhD
Shanghai, China

Weifeng Yu, MD, PhD
Shanghai, China

Peishan Zhao, MD, PhD
Boston, MA

Shao Feng Zhou, MD
Houston, TX

February 4, 2015

Dear ICAA members and colleagues:

It is my great pleasure to congratulate Dr. Zhongcong Xie, MD, PhD, the President of the International Chinese Academy of Anesthesiology (ICAA, 国际华人麻醉学, <http://icaahq.org/>), to be promoted to full Professor of Anaesthesia at Harvard University effective October 1, 2014.

Dr. Xie is well known in our anesthesia field both in US and China. He has devoted great amount of time in promoting the relationships between anesthesia scholars in China and those overseas. Serving as the current president of ICAA is one of great examples.

Dr. Xie graduated from Xuzhou Medical School in 1985, obtained his Ph.D. in Pharmacology in Wayne State University, Detroit, USA in 1994. Dr. Xie finished his residency training in Massachusetts General Hospital and Harvard Medical School in 2000 and stay there as staff. He is a well-funded and productive physician-scientist and has published 80 peer-reviewed manuscripts. He is NIH study section member in the USA and final reviewer of National Natural Science Foundation of China. Finally, Dr. Xie is oversea talent of Beijing government and oversea counselor of Chinese Society of Anesthesiology.

Please join me to congratulate Dr. Zhongcong Xie for his success.

Thank you!

Hong Liu, MD
Professor of Anesthesiology
Secretary-General of ICAA
Acting Vice Chair of Research
Department of Anesthesiology and Pain Medicine
University of California Davis Health System
Sacramento, CA 95817

各位尊敬的华人麻醉学院成员以及同仁：

非常荣幸能在此代表大家祝贺现任国际华人麻醉学院（ICAA，国际华人麻醉学，<http://icaahq.org/>）主席，谢仲淙教授，于2014年10月1日起晋升为哈佛大学麻醉学正教授。

无论在美国还是中国麻醉界，谢教授都享有盛誉。他长期致力于加强中国以及海外麻醉学者之间的交流合作。任职 ICCA 主席一职即是有力佐证。

谢教授1985年毕业于徐州医学院，1994年在美国底特律韦恩州立大学获得药理学博士学位，2000年在哈佛医学院麻省总院完成住院医师培训并留校工作至今。作为临床医师以及科学家，谢教授拥有多项科研基金资助，迄今为止已发表了80余篇论文。他同时担任美国国立卫生研究院（NIH）评审专家以及中国国家自然科学基金终审专家。此外，谢教授还是北京海聚人才，并兼任中华医学会麻醉学分会海外常务顾问。

请让我们对谢仲淙教授所取得的成就表示由衷的祝贺。



刘虹，医学博士
麻醉学正教授
ICCA 秘书长
加州大学戴维斯健康中心
麻醉与疼痛科
科研执行副主任
萨克拉门托，CA 95817
美国
2015年2月4日